
Referat fra ekstraordinær generalforsamling i Gadbjerg Dagligvarer,  den 
19/9-2012. 
 
Cirka 150 Gadbjerg borgere var mødt frem til ekstraordinær generalforsamling på Hotel Margrethe 
onsdag aften. 

Kl. 19.30 bød kasserer for bestyrelsen i Gadbjerg, Dagligvarer, Erik Tang velkommen. Han 
kommenterede, blandt andet det flotte fremmøde samt en opdatering på antal solgte anparter 
dags dato. 
Ordet gives herefter til formand Jens Nielsen og Ole Lange. 

Jens indleder med præsentation af hele bestyrelsen. 
Herefter fortælles om målet for bestyrelsen i Gadbjerg, Dagligvarer. Hele forløbet skitses nøje op af 
Jens, og mærkedatoer hvor bestyrelsen har været samlet eller hvor vigtige ting er sket bliver remset 
op. Jens påpeger at igennem hele forløbet har økonomi været et vigtigt parameter. 

Der er i alt kommet 14 ansøgere til stillingen som ny købmand i Gadbjerg, hvoraf de 9 har været 
kompetente. 

Jens fortæller, videre om mødet med Dan (formand for bestyrelsen i ”Spar i svinget” i Jerlev), hvor 
hans opfattelse af hvad vej vi skal gå i Gadbjerg bliver drastisk ændret. Ligeledes mødet med 
Handelsbanken og Martin bliver et vigtigt vendepunkt i det endelige tilbud til Karl Kristian. 

Jens fortæller at Karl Kristian har afvist bestyrelsens tilbud om leje af ejendommen, da specielt 
huslejen og inventar prisen ikke stemmer overens med Karl Kristians forventninger. 
Jens foreligger derfor en plan for køb af butikken, hvor, blandt andet, en erhvervsmægler skal 
vurdere ejendommen. 

Løbende kom der gode spørgsmål fra salen hvor specielt den husleje, som Karl Kristian var blevet 
tilbudt blev diskuteret. 

Efter godt 2 timers intens debat og mange spørgsmål/kommentarer blev følgende sendt til 
afstemning hos de fremmødte anpartshavere: 

”Bestyrelsen får fri bemyndigelse til at forhandle leje/køb af nuværende ejendom, samt mulighed 
for forhandling af ny butik på ny grund, med mandat til dette indtil 1. april 2013.” 

Afstemningen blev som følger: 

Antal ja stemmer: 130 stk. 
Antal nej stemmer:      3 stk. 
Antal blanke stemmer:      2 stk. 

Bestyrelsen fortsætter dermed og arbejder nu på at finde en løsning ud fra ovenstående kriterier. 
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